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活力南昌 Dynamic Nanchang 

南昌，世界十大动感都会之一，长江中游城市群重要中心城市及繁华的现代化大都市，是中国重要的综合

交通枢纽和现代制造业基地，鄱阳湖生态经济区核心城市。 
 

Nanchang, the capital city of Jiangxi Province in China, is one of the top ten dynamic cities in the world, 

and one of the most important cities located around the Yangtze River. Moreover, it is a modern 

metropolis defined as the key city in the Poyang Lake ecological and economic zone, and has developed 

into a manufacturing industry and integrated transportation hub. 



便捷交通 Convenient Connection 

南昌作为江西省交通枢纽，交通便利。 
 高铁连接上海3小时 
 高铁连接杭州3小时 
 高铁连接广州5小时 

 

Located in the transportation hub of Jiangxi, 

the traffic of Nanchang is very convenient . 

 

High-Speed Railway link to Shanghai 

                                                            (3 hours) 

High-Speed Railway link to Hangzhou 

(3 hours) 

High-Speed Railway link to Guangzhou 

                                                             (5 hours) 

  



便捷交通 Convenient Connection 

陆路交通 
 4 小时到武汉 
 4 小时到长沙 

航空运输 
 1小时到上海, 每天5个班次 
 2小时到北京, 每天8个班次 

  1.5小时到广州, 每天5个班次 
By Road 

 4 Hours to Wuhan 

 4 Hours to Changsha 

By Flight 

 1 Hour to Shanghai, 5 flights daily 

 2 Hours to Beijing, 8 flights daily 

 1.5 Hours to Guangzhou, 5 flights daily 



著名景点 Scenic Spot 

滕王阁  Tengwang Pavilion 
 
江南三大名楼之一，是中国古代建筑艺术独特风格和辉煌成就的杰出代表，象征着中国五千年积淀的文
化、艺术和传统。滕王阁是南方唯一一座皇家建筑。濒邻赣江，面对西山，视野开阔，距唐代阁址仅百
余米，主体建筑为宋式仿木结构，突出背城临江，瑰玮奇特的气势。 
• 距酒店车程30分钟 
 
Tengwang Pavilion, one of the three most famous ancient towers in southern China, reflects the unique 

style and brilliant achievements of China’s ancient architects. It is the only imperial complex in southern 

China, representing Chinese cultural history, arts and traditions. The pavilion is located by the Gan 

River, facing the Xishan mountain. The main tower was rebuilt almost in the exact spot as the original 

one during the Tang Dynasty. The magnificent design ensures the pavilion remains a spectacular 

building.  

• 30-minute drive from hotels 

 



著名景点 Scenic Spot 

梅岭  Meiling Mountain 
 
位于南昌市西郊15公里处，在江南最大的“飞来峰”上，因西汉梅福于此修道而得名。梅岭西临鄱阳湖，
北与庐山对峙，方圆150平方公里，是著名的避暑胜地，也是中国古典音律和道教净明宗的发源地。 
• 距酒店车程35分钟 
 
Meiling Mountain is located 15 kilometers from west Nanchang, which is famous for Meifu who 

educated himself well in Taoism during the West Han Dynasty. It faces Poyang Lake to the west, and Lu 

mountain to the north. As a renowned summer resort and  one of traditional Chinese culture and Taoism 

centers, it covers an area of 150 square kilometers.  

• 35-minute drive from hotels 

 



著名景点 Scenic Spot 

八一广场 Bayi Square 
 
位于南昌市的心脏地带，广场伫立着由叶剑英元帅题写的“八一南昌起义纪念塔”，广场集文化、商贸、
娱乐、休闲、餐饮、服务等为一体，是通向城市四方的直通大道。 
• 距酒店车程35分钟 
 
Bayi Square is located in the heart of Nanchang City and offers convenient access to anywhere in 

Nanchang. In the middle of the square is the “Bayi Nanchang Uprising Monument” which written by 

Marshal Ye Jianying. Bayi Square also serves as a complex offering cultural, commercial, entertainment, 

leisure, F&B options, services, etc.  

• 35-minute drive from hotels 

 



著名景点 Scenic Spot 

八一南昌起义纪念馆 August 1 Nanchang Uprising Museum 
 
是全国重点文物保护单位、国家4A级景区。1997年，南昌八一起义纪念馆被中宣部命名为全国百家爱国
主义教育示范基地，中共中央总书记江泽民亲笔为该馆题词“军旗升起的地方”。 
• 距酒店车程35分钟 
 
August 1 Nanchang Uprising Museum is a major historical and cultural site under state protection and a 

national 4A level scenic spot. In 1997, it was recognized as one of a hundred  patriotism education 

model sites, and the previous prime minister named this museum as ‘the place where the army flag 

uprised’.  

• 35-minute drive from hotels 

 



赣菜美馔 Gan Cuisine 

赣菜是江西地区汉族饮食文化的总称，具有浓郁地域
特色。江西菜历史悠久，是在继承历代“文人菜”基
础上发展而成的乡土味极浓的“家乡菜”。传统意义
上的赣菜主要由南昌、上饶、九江、赣东、赣南五大
流派互相渗透并兼纳全省其他各地市土特菜肴而成。 
 

Gan Cuisine is a general term that refers to the food 

culture of the Han ethnic people in Jiangxi Province. 

It has a long history which has evolved from 

previous dynasties, ‘Literati dish’ into a cuisine of 

original local tastes and flavors. Traditional Gan 

Cuisine perfectly blends Nanchang, Shangrao, 

Jiujiang, East Jiangxi and South Jiangxi styles, 

together with specialties of other cities. 

米粉肉steamed pork with rice flour 

南昌米粉 Nanchang Rice Noodles 



南昌万达文化旅游城位于南昌市九龙湖新区，总建筑面积480万平方米，包含万达茂、主题乐园、海洋乐
园、电影乐园、酒店群、酒吧街。 

 
南昌万达文化旅游城  
Nanchang Wanda Cultural Tourism City 

 

It is located in the Jiulong district of Nanchang City, and with a total building area is 4,800,000 
sqm, including the Wanda Mall , Theme Park , Ocean Park , Film Park ,  Hotel Complex and Bar 
Street.  

 

 



万达茂融入了江西的瓷文化元素，集文化、旅游、商业于一体的旅游综合项目，共由26个青花瓷罐组成，
目前已申请吉尼斯世界纪录。 

 

Wanda Mall is a vast tourism project offering cultural, travel and commercial options. The design 

features 26 Qinghua chinaware pots, incorporating elements of the Jiangxi chinaware culture. Currently, 

it is applying for Guinness World  Records. 

  

青花瓷韵  
The Charm of Blue-white Porcelain 



国际手法演绎传统江西，彰显赣鄱文化，打造江西人民自己的乐园。国际顶尖主题乐园设计公司FORREC
担纲设计，木质过山车轨道长度世界之最，登上云宵中的“飞行岛”，畅游卡通世界，为您带来惊险刺
激的难忘经历。 
 
The large theme park, designed by FORREC and which incorporates local culture and international 

visions, includes two roller coasters and several other hair-raising and thrilling facilities. The wooden 

roller coaster is the longest in the world. The park also features cartoon characters, creating enjoyable 

experiences for visitors that are full of fun and laughter.  

 

 

五彩瓷都 竹林仙境                                                 
Colorful Chinaware, Bamboo Wonderlands 



世界最新3D电影科技娱乐项目动感座椅带为观众身临其境的飞翔体验, 世界首个全数码仿真实景飞行影院。 
 
It features the latest 3D movie technology entertainment project and the first digital real flight simulation 

theater in the world. The removable chairs create an immersive flying experience for the audience.  
 

 

 

电影科技 寻梦江西                     
Jiangxi Dream of High-tech Film  

  



建筑面积约2万平方米设有“海底环游”、“鲨鱼码头”、“国家中华鲟鱼馆”、“海洋剧院”等七个主
题展示区，精彩的海洋动物表演及互动节目，让大人和孩子共度欢乐时光。 
 
Theme display area measuring a total of 20,000 sqm, featuring stunning sea mammals and sea 

creatures living in harmony, underwater round trips, shark wharf, national sturgeon pavilion ocean 

theater, etc.  

海洋乐园 亲子探秘  
Ocean Park Family Paradise 



南昌万达城酒店群 
Nanchang Wanda City  

Hotel Complex 



南昌万达城酒店群  
Nanchang Wanda Hotel Complex 

5 大国际酒店品牌 

5 international hotel brands 

16 个特色餐厅和酒吧 

16 Featured restaurant and bar 

21 个宴会及会议场地 

20 function venues 

2000 间豪华客房 

2000 extravagant rooms and suites 



关于酒店群 About Hotel Complex： 

五家风格各异的国际酒店群围绕九龙湖而建，设计风格结合江西当地元素，并巧妙融入中西方文化特色，和谐共
生，借由“青花瓷都，中式度假元素巡礼”这一概念。酒店群包括：南昌万达文华酒店、南昌万达嘉华度假酒店
、南昌万达铂尔曼酒店、南昌万达九龙湖诺富特酒店和南昌万达美居酒店，共近2,000间客房。 

 

Featuring five different international hotels built around Jiulong Lake. Their designs perfectly blend elements of 

Western and local Jiangxi cultures, especially blue-white porcelain. The hotel complex comprises: Wanda Vista 

Nanchang, Wanda Realm Resort Nanchang, Nanchang Wanda Pullman, Nanchang Wanda Novotel and 

Nanchang Wanda Mercure. Together, they offer a total of 2,000 guest rooms. 

 

酒店群定位：Hotel Complex Positioning: 

依托‘南昌万达文化旅游城’的创新主题娱乐和生活休闲设施与规划，高端国际酒店群必将成为江西省内最具独
特性和丰富性的度假休闲、会议会奖新地标。 

 

Wanda Cultural and Tourism City, featuring various leisure and entertainment facilities such as a Theme Park 

and Ocean Park, will make the international brand hotel complex the new leisure and MICE flagship ‘landmark’ 

in Jiangxi Province.  

 

城市度假新秀 酒店群  
City Resort Hotel Complex 



南昌万达文华酒店  
Wanda Vista Nanchang 



充满东方温情, 悉心提供私享服务和艺术氛围 
Filled with Oriental warmth and provides considerate service in an artistic atmosphere  

 
 

南昌万达文华酒店  
Wanda Vista Nanchang 



* 酒店拥有202间客房与套房，设计优雅，温馨宜人。 
The hotel has 202 contemporary and cozy guestrooms and suites. 
 
* 每间客房均配备独立衣帽间和宽敞露台，驻足客房露台极目眺望，迷人的九龙湖景净收眼底。  
Each guest room features a walk-in closet, as well as a spacious balcony offering spectacular 
views overlooking the outdoor garden and Jiulong Lake. 
 

  

 

 

 

南昌万达文华酒店 
Wanda Vista Nanchang 



南昌万达文华酒店 
Wanda Vista Nanchang 

房型 

Category 

床型 

Bed 

房间数  

No. of Room  

面积（平方米） 

Size (Sqm) 

豪华湖景房 

Deluxe Room 

大床 King 41 
45 

双床 Twin 27 

高级豪华湖景房 

Grand Room 

大床 King 62 
45 

双床 Twin 33 

行政湖景房 

Executive Room 

大床 King 21 
45 

双床 Twin 6 

无障碍房  

HKD 
大床 King 2 45 

湖景豪华套房 

SKD 
大床 King 6 90 

行政豪华套房 

SSE 
大床 King 2 90 

湖景董事套房 

SKC 
大床 King 2 135 

客房设施  Rooms Category 



* 三间精美餐厅：美食汇全日餐厅整体色调明快，可容纳近130位宾客；主打赣、粤式菜系的品珍中餐厅 

 ，秉承了传统的中华文化；港福萃特色餐厅，则彰显出灵动有趣的用餐氛围。 

  Three stylish restaurants: Café Vista, a well-appointed all-day dining restaurant, creates a special    

  culinary experience with a creative buffet concept presented in a personalized stylish setting, with a   

  capacity of 130 persons. Zhen Chinese Restaurant is mainly focused on the original flavors of local  

  Jiangxi and Cantonese cuisines. Hong Kong Kitchen Specialty Restaurant provides patrons with a  

  wide variety of delicious Cantonese dim sum and Nanchang delicacies. 

 

* 大堂酒廊坐拥全景户外花园春色，舒适开放的空间，是午后休闲的完美场所；而对面的星河吧则是欧式 

  庄园风与中式古典风的灵感碰撞。 

  Lobby Lounge offers outdoor garden views and is an ideal meeting place for friends and business  

  associates, while Galaxy bar perfectly combines European manor and traditional Chinese styles. 

 

 

南昌万达文华酒店 
Wanda Vista Nanchang 



* 拥有3,600㎡会议中心，2,000 ㎡的无柱大宴会厅层高10米，可供车辆进入，并配备104 ㎡的P5LED巨       
   屏，还可灵活分隔为3个独立空间。 
   The hotel offers 3,600 ㎡of meeting and banquet space, including a 2,000-㎡ pillar-free Grand  
   Ballroom—with a soaring 10-meter-high ceiling and 104-㎡ P5 LED screen—which can be   
   flexibly divided into three separate rooms. 
 
* 6间多功能厅，面积从110 ㎡到400 ㎡ ，专属会议管家，为您量身打造专属盛宴。 
   Six function rooms with sizes ranging from 110 ㎡to 400 ㎡, and a unique exclusive meeting  
   director service that will help customize your special banquet. 
 
 

南昌万达文华酒店 
Wanda Vista Nanchang 
 



楼层Floor 名称Name 
数量  

No of Room  
面积（平方米） 

Size (Sqm) 
座位数 

Capacity 

一层 
Level 1 

大宴会厅 （可分为3个小厅） 
Grand Ballroom(Divisible by 3) 

1 2,000 480-2800 

一层 
Level 1 

大宴会厅前厅  
Grand Ballroom Foyer 

1 530 

一层 
Level 1 

贵宾会见厅 VIP Room  1 150 30 

一层 
Level 1 

董事会议室 Boardroom 1 110 18 

一层 
Level 1 

多功能厅1Function Room 1 400 400 

一层 
Level 1 

多功能厅2（可分为2个小厅） 
Function Room(Divisible by 2) 

1 230 200 

一层 
Level 1 

会议室 Meeting Room 1 110 40 

宴会设施 Banquet facilities 

南昌万达文华酒店 
Wanda Vista Nanchang 
 



南昌万达文华酒店 
Wanda Vista Nanchang 

宴会平面图  Banquet ichnography 



* 酒店拥有户外花园约48,000平方米，途经十处景观点，美妙的景色带领您体验欧洲文艺复兴的文化气息  
  ，感受东方埃斯特的独特魅力。 
   The hotel features an outdoor garden measuring over 48,000㎡, and 10 scenic spots which  
   allow you to experience European Renaissance culture and unique Oriental charm. 
 
* 梦一般的浪漫，家一般的温馨，酒店为新人们缔造梦寐以求的完美婚典，让这一天成为永恒。 
  Create memories that will last a lifetime at the hotel amid the timeless romance and warm  
  hospitality.  
 

南昌万达文华酒店 
Wanda Vista Nanchang 
 



酒店还配备儿童活动中心、室内恒温泳池、健身房、户外慢跑绿道等设施。 
In addition, the hotel is also equipped with facilities such as kids’ club, swimming pool, 
gymnasium and outdoor jogging pathway. 
 

南昌万达文华酒店 
Wanda Vista Nanchang 
 



南昌万达嘉华度假酒店 
Wanda Realm Resort Nanchang 



作为万达酒店及度假村旗下首家万达嘉华度假品牌酒店，为商务旅游、休闲度假人士创造温馨 、惬意的居
停感受。 
As the first Realm Resort hotel under Wanda Hotels & Resorts, Wanda Realm Resort Nanchang 
aims to create a comfortable experience for business travelers and tourists in leisure vacation. 
 

南昌万达嘉华度假酒店  
Wanda Realm Resort Nanchang 



酒店拥有396间雅致的客房与套房，房间装修舒适典雅，成为旅行人仕旅途中舒适温馨的港湾。 
 
The 396 guestrooms and suites are decorated elegantly, offering guests a feeling of a home 
away from home during their trips. 
  

 

南昌万达嘉华度假酒店  
Wanda Realm Resort Nanchang 



房型 
Category 

床型 
Bed 

房间数  
No. of Room  

面积（平方米） 
Size (Sqm) 

 行政湖景房   Executive  Room 
大床 King 66 

32 
双床 Twin 2 

高级豪华湖景房  
Grand Room With View 

大床 King 70 
32-38 

双床 Twin 84 

豪华湖景房  
Deluxe Room With View 

大床 King 3 
32-38 

双床 Twin 151 

无障碍客房 
HKD 大床 King 3 32 

湖景豪华套房 
SKD 大床 King 8  64 

行政豪华套房  
SSE 大床 King 7  64 

湖景董事套房 
SKC 大床 King 1 96 

南昌万达嘉华度假酒店  
Wanda Realm Resort Nanchang 
客房设施 Rooms Category 



 
* 酒店内设3间独具特色的餐厅及大堂吧 
  3 special restaurant and lobby lounge 
 
* 室外婚礼草坪 
  Outdoor wedding garden 
 
* 室内恒温泳池、健身房 
  Indoor swimming pool, gymnasium 
 

南昌万达嘉华度假酒店  
Wanda Realm Resort Nanchang 



* 1间800㎡无柱挑高大宴会厅，可灵活分隔  
  800㎡ pillar-free Brand Ballroom, divisible into smaller rooms 
 
* 2间多功能会议室（80㎡） 
  2 function rooms （80㎡） 
 
* 专属会议管家  
  Exclusive meeting director 

南昌万达嘉华度假酒店  
Wanda Realm Resort Nanchang 



南昌万达嘉华度假酒店  
Wanda Realm Resort Nanchang 

楼层 
Floor 

名称Name 
数量  

No. of 
Room  

面积（平方米） 
Size (Sqm) 

座位数 
Capacity 

一层 
Level 1 

大宴会厅 （可分为2个小厅） 
Grand Ballroom(Divisible by 2) 

1 800 156-700 

一层 
Level 1 

庐山厅 Lu Shan  1 81 18 

一层 
Level 1 

景德厅 Jing De 1 80 33-70 

宴会设施 Banquet facilities 



南昌万达嘉华度假酒店  
Wanda Realm Resort Nanchang 
宴会平面图 Banquet ichnography 



南昌万达铂尔曼酒店 
Pullman Nanchang Wanda 



 

由403间客房（32㎡-100㎡）组成：高级房、豪华客房、豪华套房、行政套房，主要针对具有国际视野
、喜欢将工作与休闲完美结合的旅行者。 
403 guestrooms (32㎡–100㎡) with the following room categories: Grand Room, Deluxe Room, 
Deluxe Suite and Executive Suite, targeting guests who love combining work and leisure. 
 

南昌万达铂尔曼酒店 
Pullman Nanchang Wanda 



房型 
Category 

房间数  
No. of Room  

面积（平方米） 
Size (Sqm) 

高级大床房 
Superior King  

80 32  

高级双床房 
Superior Twin 

22 32  

豪华大床房 
Deluxe King 

143 32 

豪华双床房 
Deluxe Twin 
豪华双床房 

142 32 

豪华套房 
Deluxe Suite 

15 65 

行政套房 
Executive Suite 

1 100 

客房设施 Rooms Category 

南昌万达铂尔曼酒店 
Pullman Nanchang Wanda 



* 酒店内设3间独具特色的餐厅和酒吧 
   Three featured restaurants and bars 

 

 

 

南昌万达铂尔曼酒店 
Pullman Nanchang Wanda 



* 室内恒温泳池、健身房、台球室、麻将室、户外环湖跑道等休闲娱乐设施设施 
Indoor swimming pool, gymnasium, billiard room, Ma jiang room,  outdoor lake side lanes etc. 
 

南昌万达铂尔曼酒店 
Pullman Nanchang Wanda 



* 1间800㎡无柱挑高大宴会厅，可灵活分隔 
   800-㎡ pillar-free Grand Ballroom, divisible into smaller rooms. 
* 2间多功能会议室（110㎡-400㎡） 
   2 multi-functioned meeting rooms （110㎡-400㎡） 
* 上千平米的户外草坪，适合举办各类室外活动及婚礼 
   A Lavish landscape outdoor garden which is over 1000 Sq. for all kind of events and wedding 

南昌万达铂尔曼酒店 
Pullman Nanchang Wanda 



南昌万达铂尔曼酒店 
Pullman Nanchang Wanda 

楼层 
FLOOR 

名称NAME 
数量  

NO. OF 
ROOM  

面积（平方米） 
SIZE (SQM) 

座位数 
CAPACITY 

一层 
LEVEL 1 

大宴会厅 （可分为2个小厅） 
GRAND BALLROOM (DIVISIBLE 
BY 2) 

1 800 160-700 

一层 
LEVEL 1 

贵宾室 VIP ROOM 1 110 30-60 

一层 
LEVEL 1 

会议室 MEETING ROOM 1 110 30-60 

宴会设施 Banquet facilities 



宴会平面图  Banquet ichnography 

南昌万达铂尔曼酒店 
Pullman Nanchang Wanda 



 

南昌万达 

诺富特酒店 

Novotel  

Nanchang Wanda  

 

 



 
481间客房面积自26㎡-58㎡，酒店以简约而优雅的基调，奠定了独特的待客风范。 
Indulge in the comforts of 481 elegant rooms and suites with 26 ㎡–58 ㎡ of pillar-free 
space. Bask in the elegant and simple, romantic design and signature distinctive service. 
 

南昌万达诺富特酒店 
Novotel Nanchang Wanda 



房型 
Category 

房间数  
No. of Room  

面积（平方米） 
Size (Sqm) 

高级大床房 
Superior Twin Room 

212 26  

高级双床房 
Superior Twin Room 

258 26 

无障碍房 
Disable Room 

2 26  

豪华套房 
Superior Suite 

9 58 

客房设施 Rooms Category 

南昌万达诺富特酒店 
Novotel Nanchang Wanda 



* 1间全日餐厅和大堂酒廊   
    One all-day dining  restaurant and lobby lounge  
 
 * 1间会议室可自由分隔，可容纳30人 
    One multi-function meeting room can accommodate 30 persons. 
 
* 配备健身房  
   Fully equipped gymnasium 

 

南昌万达诺富特酒店 
Novotel Nanchang Wanda 



南昌万达美居酒店  
Mercure Nanchang Wanda 



504间客房简洁舒适，可欣赏美丽的九龙湖和主题乐园景致。 
Indulge in the comforts of 504 elegant rooms and suites with beautiful views of Jiulong Lake 
and the Theme Park. 
 

南昌万达美居酒店 
Mercure Nanchang Wanda 



* 1间全日餐厅和大堂酒廊 
   One All-day Dining Restaurant and Lobby Lounge 
 
* 2间多功能厅，可满足中小型会议需求 
   Two multi-function meeting rooms can satisfy medium–small meeting requirements. 
 
* 酒店园外美丽的湖景及苍翠的花园可供您进行各种户外活动，如慢跑、骑行或散步。 
  The beautiful and verdant outdoor garden offers you different kinds of outdoor sports 
activities. 

 

 

 

南昌万达美居酒店 
Mercure Nanchang Wanda 



动感之都 活力万达城 
Dynamic City, Joyful Nanchang 



D1 抵达南昌万达文化旅游城，入住酒店，漫步九龙湖畔 
      Arrive at Nanchang Wanda Hotel complex, check in and explore the promenade beside Jiulong 
Lake. 
 
D2 前往主题乐园，感受亚洲之最三大过山车的惊声尖叫；五彩瓷都感受江西文化的精髓；欣赏水上声  
      光秀 
      Go to the Theme Park, experience a thrilling roller coaster ride or feeling the split from Jiang Xi    
      culture and enjoy the light show. 
 
D3 愉快返程  Back at home. 
 

 

欢乐嘉年华  快乐之旅 
Joyful journey  



D1 抵达南昌万达文化旅游城，入住酒店，花园探秘，寻找九龙十景。 
      Arrive at Nanchang Wanda Hotel complex, check in and explore the outdoor garden. In 
     addition, enjoy 10 views of Jiulong Lake. 
 
D2 前往海洋乐园，与海洋生物来一次亲密接触。 
      Go to Ocean Park and see marine animals up-close. 
 
D3 与孩子们一起在酒店的儿童俱乐部互动玩耍，学习一道甜品的制作，或一起涂鸦。 
      Let’s play with our children, learn how to make a tasty dessert or draw a picture. 
 
D4 带着满满的收获和快乐的童心踏上归程。  
      Back at home feeling happy and jovial. 
 

 

 

 

童心童趣 亲子之旅  
A Journey of Wonder for Children 



文化赣鄱 会议会奖新旗舰 
Leisure And MICE Destination  

In Jiangxi Province 



* 南昌万达城高端酒店群由5家酒店组成，拥有近2,000间客房，同时覆盖不同人群，在不同的市  
   场需求下，完美融合。 
   Nanchang Wanda Hotel Complex comprises five hotels, offering a total of almost 2,000 rooms               
   to meet  different marketing and meeting requirements. 
 
* 拥有3600㎡的会议中心，每间酒店都配有多功能会议室和宴会厅。 
   With 3,600-㎡ pillar-free meeting space, each hotel features multi-function meeting rooms   
   and a Grand Ballroom. 
 
*  2,000 ㎡的无柱大宴会厅层高10米，配备104 ㎡的P5LED巨屏。 
   2,000-㎡ pillar-free Grand Ballroom with a 10-meter-high ceiling and 104-㎡ P5 LED screen. 
 
* 提供特色的会议会奖包价，使客人在开会的同时，也能得到充分的放松。 
   The Nanchang Wanda Hotel Complex provides a special MICE package, creating relaxing and     
   rejuvenating experiences for guests. 
 
* 丰富多样的会议拓展活动场地选择。 
   Multi-function MICE venue of choice. 
 

 

会议会奖特色 MICE Feature  



联系方式 Contacts 

 

南昌万达文华酒店 及 南昌万达嘉华度假酒店 
会议预订详细请致电：86 791 8770 8888 转市场销售部 

For more details about Wanda Vista Nanchang and/or    

 Wanda Realm Resort Nanchang 

Please contact: 86 791 8770 8888 ext. S&M Department 

 

南昌万达铂尔曼酒店 、南昌万达诺富特酒店、 

南昌万达美居酒店 
会议预订详细请致电：86 791 8736 8888 转市场销售部 

For Pullman Nanchang Wanda、Novotel Nanchang Wanda and/or 

Mercure Nanchang Wanda  

Please contact: 86 791 8736 8888 ext. S&M Department 



谢 谢  
Thank you ! 

 
 
 


